
 
 

Schriftelijke vraag: 
 
Vraagnummer:  S-635 (2023-005995) 

 
Datum indiening:  30 januari 2023  

 
Onderwerp:  Herstelplan Pluryn 
 
Naam indiener: Elbert Elbers, PvdA. 

 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 

Op 24 januari 2023 ontving de raad van uw college een TIC 23-03-14 A5:Herstelplan Pluryn. 
De fractie Burgerbelangen Overbetuwe (BOB) stelde al vragen hierover. 
 
Het is goed dat college en raadsleden (Jeugd)zorg meer aandacht geven. Jammer dat het 
college de zeker beschikbare ruimte op de Politieke Avonden niet benut om hier met de raad 
verdiepende inhoudelijke discussies te voeren.  
 
Toegespitst op de situatie rond Pluryn. Het valt ons op dat het college niet onmiddellijk een 
dekkingsvoorstel meedeelt c.q. voorlegt aan de raad. U verwijst hiervoor naar de 
eerstvolgende bestuursrapportage. In Arnhem heeft het college een soortgelijk memo 
(vergezeld van een informerende raadsbrief) richting raad verzonden. Arnhem geeft wel 
meteen een dekkingsvoorstel. 
 
Tekst uit memo en raadsbrief gemeente Arnhem: 
“Vandaar dat wij voorstellen de tariefsverhogingen nu vooralsnog eenmalig te dekken uit 
onze bestemmingsreserve WMO & Jeugdzorg en in de Perspectiefnota van het voorjaar als 
issue/knelpunt in te brengen. Wij zullen u de eenmalige dekking uit de bestemmingsreserve 
voorleggen via een begrotingswijziging in Verzamelbesluit-1 2023.” 
 
Aanvullend op de vragen van de fractie BOB stellen wij onderstaande vragen. 
 
Onze vragen. 

 
1. Welke reden(en) heeft het college om niet onmiddellijk een dekkingsvoorstel te 

melden in aangehaalde TIC? 
 

2. Is het college bereid om in toekomstige memo’s/TIC’s onmiddellijk aan te geven hoe 
uitgaven worden gedekt? 
 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, gelijktijdig met beantwoording 
van de vragen van de fractie Burgerbelangen Overbetuwe (BOB).  
 
Ondertekening: 
 
Elbert Elbers (PvdA) 


